

1. Record Nr.	UNISALENTO991002285989707536
Autore	Saville, B. P.
Titolo	Physical testing of textiles / B.P. Saville
Pubbl/distr/stampa	Cambridge, England : Woodhead Publishing, Ltd, in association with the Textile Institute Boca Raton, Fla. : CRC Press ; 1999
ISBN	1855733676 (Woodhead) 0849305683 (CRC)
Descrizione fisica	xv, 310 p. : ill. ; 24 cm
Altri autori (Enti)	Textile Institute (Manchester, England)
Disciplina	677
Soggetti	Textile fabrics - Testing
Lingua di pubblicazione	Inglese
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Nota di bibliografia	Includes bibliographical references and index

2. Record Nr.	UNINA9910823414903321
Titolo	Information sources in engineering / / editors, Roderick A. MacLeod and Jim Corlett
Pubbl/distr/stampa	Munich, [Germany] : , : K.G. Saur, , 2005 ©2005
ISBN	3-11-093076-5
Edizione	[Fourth edition.]
Descrizione fisica	1 online resource (683 p.)
Collana	Guides to Information Sources
Classificazione	AN 98500
Disciplina	607
Soggetti	Technology - Information services Engineering
Lingua di pubblicazione	Inglese
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Note generali	Includes index.
Nota di contenuto	Frontmatter -- Contents -- Series Editor's Foreword -- Preface -- About the Contributors -- 1. Information and the Engineer / Ward, Martin -- 2. Journals and Electronic Journals / Bell, Anne / Wolf, Martin -- 3. Reports, Theses and Research in Progress / Needham, Paul A. S. -- 4. Conferences / Abbott, Kathy -- 5. Patent Information / Clarke, Nigel / Rowles, Keri -- 6. Standards / Smith, Ewan -- 7. Product information / O'Reilly, Peter -- 8. Electronic Full Text Services / Lambert, Jill -- 9. Abstracting and Indexing Services / Rhodes, Bob -- 10. Bibliographies and Reviews / Rhodes, Bob -- 11. Internet Resources in Engineering / Rowe, Penny -- 12. Reference Sources / McKeating, Stephanie -- 13. Professional Societies / Vinsen, Sarah -- 14. Information Sources in Aerospace and Defence / Harrington, John -- 15. Bioengineering/Biomedical Engineering / Richards, Peter -- 16. Chemical Engineering / Pitt, Martin -- 17. Civil Engineering / Chrimes, Mike -- 18. Electrical, Electronic and Computer Engineering / Dell, Jonathan -- 19. Engineering Design / Culley, Steve J. / McMahon, Chris A. -- 20. Environmental Engineering / Harrison, Ruth -- 21. Manufacturing Engineering / Corlett, Jim / Rayson, Peter -- 22. Materials Engineering / Cebon, David / Ashby, Michael F. -- 23. Mechanical Engineering / Richards, Michael -- 24. Mining and Mineral Process Engineering / Shaw, Tim -- 25. Nanotechnology / Garland, Andy / Saxl, Ottilia -- 26. Occupational Safety and Health / Middleton,

Sommario/riassunto

In diesem Band werden Informationsquellen aus dem Bereich Technik bewertet. Der Leser erhält nicht nur Hinweise zu primären und sekundären Quellen an die Hand, sondern es werden darüber hinaus auch Spezifika der Informationen aus allen bedeutenden Technikbereichen analysiert, einschließlich Umwelttechnik, Biotechnik, Luftfahrt und Verteidigung, Nanotechnologie, Industriedesign, Materialkunde, Sicherheit und Gesundheitsschutz am Arbeitsplatz, sowie Aspekte aus den Bereichen Chemie, Elektrotechnik und Maschinenbau. Zu den vorgestellten Informationsquellen zählen gedruckte sowie in elektronischer Form vorliegende Veröffentlichungen wie Bücher, Zeitschriften, E-Zeitschriften, technische Berichte, Dissertationen, Forschungsberichte, Beiträge von Konferenzen, Versammlungen und Symposien, Patente und Patentinformationen, technische Standards, Produkte, elektronische Volltextdienste, Referat- und Indexierungsdienste, Bibliographien, Rezensionen, Internetquellen, Nachschlagewerke und Publikationen von Berufsverbänden. Ein wertvolles Hilfsmittel für Bibliothekare und Informationswissenschaftler im Bereich Technik, für nicht fachgebundene Informationsspezialisten, die in der Lage sein müssen, Informationen zu technischen Themen bereitzustellen, sowie für Studierende und Angehörige technischer Berufe.

The current, thoroughly revised and updated edition of this approved title, evaluates information sources in the field of technology. It provides the reader not only with information of primary and secondary sources, but also analyses the details of information from all the important technical fields, including environmental technology, biotechnology, aviation and defence, nanotechnology, industrial design, material science, security and health care in the workplace, as well as aspects of the fields of chemistry, electro technology and mechanical engineering. The sources of information presented also contain publications available in printed and electronic form, such as books, journals, electronic magazines, technical reports, dissertations, scientific reports, articles from conferences, meetings and symposiums, patents and patent information, technical standards, products, electronic full text services, abstract and indexing services, bibliographies, reviews, internet sources, reference works and publications of professional associations. Information Sources in Engineering is aimed at librarians and information scientists in technical fields as well as non-professional information specialists, who have to provide information about technical issues. Furthermore, this title is of great value to students and people with technical professions.